



## Protokoll fört vid styrelsemöte i Curlingklubben Vänersborg

**Tid:** Torsdagen den 29 augusti 2021, kl. 18.00

**Plats:** Ordförandens bostad

**Närvarande:** Mikael Björzell, ordförande  
Lars-Erik Persson  
Jan Lundborg  
Fredrik Ottosson  
Lars Carlsson, sekreterare

### §1 Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet

### §2 Föregående möte

Ordföranden summerade föregående styrelsemöte som hölls direkt efter årsmötet.

### §3 Arbets- och ansvarsfördelning inom styrelsen

Diskuterades och lades fast följande fördelning av ansvarsområden:

Sekreterare: Lars Carlsson

Kassör: Jan Lundborg

Vice ordförande: Lars Carlsson

Democurling: Lars-Erik Persson

Materialansvarig: Fredrik Ottosson

Tävlingsgrupp: Lars-Erik Persson, Lars Carlsson och ytterligare en, ännu inte vidtalad person

Hemsidan och marknadsföring: Lisa Tohlén

Snickerier av lådor för förvaring av stenar i Arenan: Lars + ytterligare någon person

Ungdomsverksamheten: Jessica LaFleur

Diskussioner med kommunen: Mikael Björzell

### §4 Planering av verksamheten kommande säsong

#### Måndagscurlingen

- Istid dagtid, för de som har möjlighet att delta då, i första hand föreningens seniorer.
- Kontaktperson för måndagsgruppen: Sven-Ola Andersson

#### Torsdagar

- Denna istid kan användas för ungdomsverksamhet, träning, träningsspel, hängmatcher i Söndagsligan och democurling.
- En grupp bildas som driver verksamheten på torsdagar. I gruppen ingår Mikael Björzell, Lars Carlsson, Fredrik Ottosson, Jessica LaFleur och en eller flera personer som ännu inte är vildtalade. Mikael ansvarar för avstämning inför varje torsdag att någon eller några i gruppen är på plats för att plocka fram material, leda verksamheten m.m.

#### Lördagar

- Vi har istid 08.30 - 11.45 på lördagar. Det är en lång istid. Dessutom har det tidigare inte varit så populärt bland medlemmarna att starta tidigt på lördagmornar. Därför planerar styrelsen att ändra tiden till 09.30 - 11.45.
- Mikael kontaktar kommunen om den ändrade istiden.
- Lördagarna planerar att användas för träningsspel i lottade lag med en fikapaus halvvägs i spelet.
- Det kan också bli aktuellt med hängmatcher i Söndagsligan på denna istid.
- Torsdagsgruppen med Mikael Björzell, Lars Carlsson, Fredrik Ottosson, Jessica LaFleur och en eller flera personer som ännu inte är vildtalade genomför verksamheten på lördagar. Mikael ansvarar för avstämning inför varje lördag att någon eller några i gruppen är på plats för att plocka fram material, leda verksamheten m.m.

Lagkaptenerna blir tävlingsgruppens kontaktpersoner gentemot lagen i Söndagsligan.

Styrelsen ska verka för att föreningen marknadsförs på TV-apparaterna i Arenan.

Lisa Tohlén kontaktas omgående för att lägga ut information om att spelavgifter som betalats för säsongen 2020/2021 får tillgodoräknas när betalning sker för kommande säsong.

Styrelsen diskuterade möjligheten att hålla peblingskurs inom föreningen så att fler kan sköta denna del av isprepareringen i samband med våra speltillfällen.

#### **§5 Democurling**

Lars-Erik tar fram ett förslag på organisation m.m. av säsongens democurling.

#### **§6 Pandemifrågor**

Folkhälsomyndigheten har just nu gett klartecken att genomföra tävlingar i stort sett som vanligt. Styrelsen planerar därför att starta träningsverksamhet, Söndagsligan m.m. De rekommendationer som Folkhälsomyndigheten och Svenska curlingförbundet ger ska vi dock följa. Föreningen kommer att se till att det finns möjlighet att tvätta händerna, använda handsprit och/eller ha handskar om så önskas vid våra speltillfällen. Sedan får givetvis alla deltagare ta sitt eget ansvar, och agera i curlingen som i övriga samhället, respektera avstånd till med- och motspelare, att stanna hemma om man känner sig förkyld eller dålig m.m.

### **§7 Valberedning**

Styrelsen fick i uppdrag av årsmötet att bemanna föreningens valberedning. Styrelsen diskuterade frågan och beslutade att avvakta spelstarten den kommande säsongen.

### **§8 Prova-på-spel**

Styrelsen beslutade att genomföra prova-på-spel den 7 och 9 oktober. Diskuterades hur marknadsföring ska ske av dessa båda tillfällen.

### **§9 Seriespel**

Mikael tar kontakt med Västsveriges curlingförbund för att försöka få fram vilka speldagar det blir för den kommande säsongens seriespel.

### **§10 Förvaringslådor för stenarna i Arenan**

Föreningen har erbjudits möjlighet att bygga förvaringslådor för stenarna inne i själva arenan, i nära anslutning till isen. Detta skulle ge lägre temperatur vid förvaringen av stenarna, som i sin tur medför att stenarna inte behöver tas fram lika lång tid före varje speltillfälle.

Beslutades att ett besök ska göras i Arenan för att kolla utrymmet, hur lådorna, hyllorna etc. kan byggas m.m. Fredrik och Lars undersöker detta och planerar ev. byggnation.

### **§11 Nästa möte**

Nästa möte hålls torsdagen den 23 september 2021 kl. 18.00.

**§12 Mötets avslutande**  
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet



Lars Carlsson